
“Η αθλητική κοινότητα των Τρικάλων στέκεται πρωτο-πόρος στην μεταλαμπάδευση πανανθρώπινων αξιών”

Το δημοτικό στάδιο των Τρικάλων επισκέφτηκε η Πα-ναγιώτα Δριτσέλη, στα πλαίσια της 
διαρκούς  επαφής της με τους ανθρώπους του αθλητισμού, αλλά...

      

και με τους αθλούμενους πολίτες. Η υποψήφια βουλευτής του ΣΥΡΙΖΑ είχε την
ευκαιρία να συνομιλήσει με προπονητές και αθλητές του κλασικού αθλητισμού και
να διαπιστώσει και η ίδια την κατάσταση των υποδομών του σταδίου και την
πορεία υλοποίησης των έργων βελτίωσής τους. Όπως τόνισαν οι φορείς της
αθλητικής κοινότητας των Τρικάλων, το έργο της ανακατασκευής του συνθετικού
τάπητα του σταδίου, το οποίο έχει ήδη συμβασιοποιηθεί, θα δώσει νέα πνοή στον
κλασικό αθλητισμό της πόλης. Την ίδια στιγμή προχωρούν τα έργα βελτίωσης του
χλοοτάπητα, ενώ ήδη έχουν ολοκληρωθεί τα έργα αναβάθμισης και
ηλεκτροφωτισμού του βοηθητικού γηπέδου. Για τα έργα αυτά, η Γενική Γραμματεία
Αθλητισμού έχει δώσει περίπου 500.000 ευρώ και τα έργα υλοποιούνται σε
συνεργασία με τον δήμο Τρικκαίων.
Η υποψήφια βουλευτής του ΣΥΡΙΖΑ συνομίλησε, επίσης, με τους αθλητές των
συλλόγων της πόλης, οι οποίοι της ανέπτυξαν τα όνειρά τους, τους στόχους τους
και τις επιδιώξεις τους για το αθλητικό τους μέλλον. Πολλά νέα παιδιά, ήδη
πρωταθλητές στις κατηγορίες τους, ετοιμάζονται να επιτύχουν πανελλαδικές και
διεθνείς διακρίσεις. Όπως τόνισε η Παναγιώτα Δριτσέλη, εκτός από την αθλητική
υποδομή, για να στηριχθούν τα παιδιά αυτά, οι μελλοντικοί πρωταθλητές, ο ΣΥΡΙΖΑ
αναβάθμισε τη Σχολή Φυσικής Αγωγής, Αθλητισμού και Διαιτολογίας των Τρικάλων.
Ο στόχος είναι η αθλητική ζωή της πόλης να υποστηριχθεί και από την
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επιστημονική έρευνα και η αθλητική κοινότητα της πόλης μας να συνδεθεί με το
διεθνές επιστημονικό κι αθλητικό γίγνεσθαι.
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